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Abstract (en)
Radio alarm systems with a multiplicity of channels for transmitting messages between glass break detector, break detector (opening detector) and
the like, and a microprocessor-controlled central unit are known. The individual channels are formed in this case in accordance with the time-division
multiplex system or by using the frequency-division multiplex system. In order to increase interference immunity in a simple manner and to allow at
the same time the interference-free transmission of messages via the different channels, the channels are formed in the transmission direction from
the detectors (sensors) to the central unit by using frequency hopping. The spread (expanded) channels thus formed are subsequently superposed
on one another and converted to a single carrier frequency. <IMAGE>

Abstract (de)
Funkalarmanlagen mit einer Vielzahl von Nachrichtenkanälen zur Übertragung von Meldungen zwischen Glasbruchmelder, Öffnungsmelder u.ä. und
einer mikroprozessorgesteuerten Zentraleinheit sind bekannt. Die einzelnen Nachrichtenkanäle werden dabei nach dem Zeitmultiplexverfahren oder
unter Anwendung des Frequenzmultiplexverfahrens gebildet. Um auf einfache Art und Weise die Störsicherheit zu erhöhen und die gleichzeitige
störungsfreie Übertragung von Meldungen über die verschiedenen Nachrichtenkanäle zu ermöglichen, erfolgt in der Übertragungsrichtung von den
Meldern zur Zentraleinheit die Bildung der Nachrichtenkanäle unter Anwendung des Frequenz-Hopping-Verfahrens. Anschließend werden die so
gebildeten gespreizten Nachrichtenkanäle einander überlagert und auf eine einzige Trägerfreqeuenz umgesetzt. <IMAGE>
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